
Protokoll SWK Södra styrelsemöte 5 2015 

Vägasked 14/9-15 Kl1815 
 

Närvarande: Mats Angbäck, Marie Nilsson, Bengt Nilsson, Niclas Edvinsson, Anna Bengtsson, 
Marcus Löfström, Johan Ward och Jeanette Lindstrand  
Anmält förhinder: Roger Olofsson 

 

1. Mötet öppnas: Mats Angbäck 

2. Val av mötes sekreterare: Jeanette Lindstrand 

3. Val av justerare: Niclas Edvinsson 

4. Dagordningens godkännande: Ok 

5. Föregående mötesprotokoll nr 4/2015: Godkändes 

6. Skrivelser, in och ut:  
* Styrelsen diskuterar HS förslag av revideringen av jaktprovsregler. Önskemål om att se 
vad som ändrats, svårt att hitta alla mindre ändringarna. Tyvärr hade man ingen 
genomgång av regelrevideringen på domarkonferensen.  
Södras styrelse bestämmer sig för att nå medlemmarna via hemsida/Facebook och inte 
att ha något fysiskt medlemsmöte. Mail kan skickas till Roger Olofsson om man inte vill 
använda sig av sociala medier.  
UKL - Styrelsen har inget emot att man tar bort apporten, inte heller något emot 
koefficienter.  
ÖLK - blir ett långt prov. Frågan är om de som tidigare åkte till Tyskland nu kommer att 
starta i Sverige? Övriga startande i Sverige bör minska då provet känns betydligt svårare 
och längre än nuvarande ÖKL. Att skjuta över hunden känns inte bra, detta är det som 
styrelsen finner direkt olämpligt. 
Skogsprov – så gott som oförändrat, inget att erinra emot.  
Vildsvinsprov – styrelsen anser att det är för lite med ett arbete. Varför sänka kraven? 

7. Ekonomi: Ekonomin är god. Det verkar som om Södra fått betala för många sovplatser 
under helgen 5-6 september, Marie ska undersöka med Tre Stjärnor och eventuellt 
vidarefakturera felaktigt på HS, som får kräva in pengarna från icke domare.  

8. Jaktprov: UKL proven löper på bra. Något svårt med hararna i flera grupper i år. 
Resultaten verkar vara ungefär som vanligt. Lottning av NKL och skog har skett.  
Från och med nästa år behövs det en ny kommissarie i Trolle-Ljungby.  

9. Bosjökloster: Gick bra, ungefär lika många besökare som vanligt i montern. Mässan 
däremot hade mindre besökare och mindre utställare.  

10. Media: Anna efterlyser fortfarande jaktbilder. Till nästa tidning ska tackannons och 
reportage från ett UKL-prov skickas in.   

11. Profilmaterial: Gammalt profilmaterial reas ut.  

12. Övriga frågor:  
* Rapport från domarkonferens. Ändring i gällande provregler är att man ska premiera 
en bra hare. Dra mer nytta av gps både på fält och i skog.  
Nya domarelever ska utses 2016.  
* Södra funderar på att föreslå: Kristoffer Bieder, Niclas Edvinsson, Mikael Lindstrand, 
Björn Humble Hedegaard och Bill Håkansson.  

13. Nästa möte: 8/12 Vägasked 18.00. 
 

Jeanette Lindstrand  Mats Angbäck Marcus Löfström 


